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Zwiqzku Dzialkowc6w w sprawie spotkania dzialkowc6w

z Premier Ewq Kopacz.

Pragniemy wyrazic algbokie zadowolenie z faktu, ze pani premier Ewa

Kopacz zdecydowala sie spotkac z dzialkowcami i w tym celu w dniu 19 m4a 2o1s I
odwiedzila ROD,,Bemowo ll" w Warszawie. Z satysfakciq odnotowujemy, ze to nie
pierwszy raz kiedy w ostatnim czasie pani premier znajduje czas by pochyli6 sig nad
problemami ogrodnictwa dzialkowego w polsce. poprzednim razem dziqki zabiegom
Krajowej Rady Polskiego Zwi4zku Dzialkowc6w udalo sig przekonac paniq premier

do racji dzialkowc6w w sprawie altan, co zaowocowalo nowelizaciq ustawy prawo

Budowfane i innych ustaw. w ten spos6b udalo sig zabezpieczyc los prawny niemal

miliona altan dzialowych w Polsce.

Pokladamy glgbokie nadziejg, Ze r6wnie2 spotkanie w ROD ,,Bemowo ll,,

przyniesie przelom w sprawie rejestracji statutu pzD. Nadzieje te sE uzasadnione,
bowiem obecnemu na spotkaniu prezesowi pZD Eugeniuszowi Kondrackiemu udalo
sre przekonac Paniq Premier do zorganizowania kolejnego spotkania, tym razem juz
w Kancelarii Prezesa Rady Ministr6w. statut stanowi podstawg dzialania ka2dej

organizacji, nie ma wigc wqtpliwosci, ze sprawa ta dla dzialkowc6w jest w tej chwili
najwa2niejsza. Z zadowoleniem przyjqe nale2y fakt, 2e pani premier zapoznala sig
lakle z innymi problemem trapiqcym dzialkowc6w, tj. kwestiq roszczeh, w tym

wynikajqcych z tzw. dekretu Bieruta.

Na zakohczenie pragniemy zwr6cic sig z apelem do pani premier Ewy
Kopacz, by przekula swe mile dla dzialkowc6w slowa w czyny iprzekonala paniq

Prezydent Hanng Gronkiewicz wartz do zmiany swojego stanowiska w sprawie
rejestracji statutu PZD. Nie ulega najmniejszej wqtpliwosci, 2e pani premier jako
skuteczny polityk, ale ir6wniez przewodniczqca pratformy obywaterskiej dysponuje
odpowiednimi narzgdziami do rozwiqzania tego sporu.
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